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Tid och plats
Datum: 2024-10-09

Tid: 12:15
Plats: E:1124

Protokoll för Grundblocks-möte G06/24
Närvarande
Studierådets ledning

Studierådsordförande Emil Sjöland E20
Vice Studierådsordförande Emilia Österlund BME22
Studierådssekreterare Klara Lööf E21
Utbildningsbevakare Moa Månsson E21

Årskursrepresentanter
Årskurs E1-ansvarig Karl Sandberg E24
Årskurs E1-ansvarig Joe Warenius E24
Årskurs E2-ansvarig Martin Hansson E23
Årskurs E2-ansvarig Lovisa Wormbs E23
Årskurs E3-ansvarig Irene Truong E22
Årskurs E3-ansvarig David Dahlin E22 X
Årskurs BME1-ansvarig Catherine Guillard BME24
Årskurs BME1-ansvarig Melanie Andersen BME24 X
Årskurs BME2-ansvarig Meja Elgeryd BME23 X
Årskurs BME2-ansvarig Thomasine Skytt BME23
Årskurs BME3-ansvarig Celine Petersson BME22
Årskurs BME3-ansvarig Alen Mahmutovic BME22

Protokoll
§1 Mötets öppnande Beslut

Moa Månsson förklarade mötet öppnat kl 12:16.

§2 Val av mötesordförande Beslut

Moa Månsson valdes till mötesordförande.

§3 Kursrapporter från årskursrepresentanter Information

A) E24

Endimensionell analys B1 (FMAB65)

Lite sämre närvaro, många kollar på Månssons videos, annars bra. Har gjort bevis-
redovisningen, verkar ha gått bra!

Elektronik (EITA35)

Gjort labb 3 och ska börja skriva labbrapport nu. Lite teknikstrul med att få in bo-
dediagrammen från labbarna i rapporterna. Låg närvaro på föreläsningarna. Haft
möte med föreläsaren efter åsikter på klaga.se. Föreläsaren ritar av sina anteckning-
ar på tavlan och gör då många slarvfel och när studenterna sen har frågor får de
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inte alltid så bra svar. Föreläsningarna går för snabbt men kursen ligger ändå efter
planering.

B) E23

Fysik - Termodynamik och atomfysik (FAFA35)

Lite rörigt på föreläsnignarna annars okej. Labbarna känns relevanta. Labbrapporterna
känns lite oklara.

Digitalteknik (EITF65)

Fungerar bra! Man får välja om man vill göra fysiska eller digitala labbar. Det mesta
flyter på, föreläsningarna kan ibland vara röriga men överlag bara positivt om kur-
sen. Hög närvaro på föreläsningarna.

Programmeringsteknik - fördjupningskurs (EDAA01)

Många ligger efter. Fortfarande är det stora problemet att man inte har grundkunska-
per i java. Finns delade åsiketer, vissa tycker det är bra att man nu kan två språk
men det är tufft för väldigt många.

C) Årskurs E22

Digital signalbehandling (EITF75)

Föreläsaren förklarar bra men allt är på powerpoints så det är svårt att anteckna och
hänga med. Har haft första labben, det gick bra. Labbrapporten är bara att kopiera
koden och figurerna så känns något meningslöst. Home assignment 1 är klar.

Reglerteknik, allmän kurs (FRTF05)

Mycket omtyckt föreläsare. Bra föreläsningar. Finns även Tores videos att kolla på om
man missar. Labbarna är bra och relevanta för kursen.

Elektromagnetisk fältteori (EITF80)

Det är svårt att hänga med under föreläsningarna. Många som prioriterar de andra
kurserna eftersom de examineras först.

D) BME24

Endimensionell analys A1 (FMAB45)

Går bra. Färdiga med alla förelänsingarna för läsperioden. Alla verkar nöjda. Okej
närvaro.

Introduktion till Medicin och Teknik (EITA01)

Haft första duggan. Alla har blivit godkända!

Termodynamik, våglära och optik (FAFA65)

Klara med termodynamiken. Engagerande och bra föreläsare i nästa del.

E) BME23

Övrigt

Haft CEQ-möte med VFU, bra diskussion.

Cellens Biologi (EXTA70)

Signaturer: MO: MS: J: Sida 2 av 3



Studierådet inom E-sektionen Protokoll G06/24
2024-10-09

Går bra, de flesta går på föreläsningarna. Finns övningar till varje föreläsning men det
matchar inte så bra alltid.

Flerdimensionell Analys (FMAB30)

Har Månsson. Väldigt självständigt men väldigt strukturerat. Finns övningar men inte
många som går utan alla löser kursen på egen hand.

F) BME22

Sensorer och Mätteknik (EEMF15)

Labbhandledaren kommer sent och tar fikapaus mitt i labben i 30 min. Labbarna drar
sedan fortfarande över. Klara med labbarna i veckan, projektarbete kvar.

Matematisk Statistik (FMSF70)

Få som går på föreläsningarna. Projekt som är lite oklart. Inte hög närvaro på övning-
arna. Känns inte som att labbhandledarna inte har helt koll på vad som lärs ut på
föreläsnignarna och labbhandledningen hjälper därför inte så mycket.

§4 Övrigt Diskussion

Anmälan till höstens UUU är öppen! Funkistack!

§5 Mötets avslutande Beslut

Moa Månsson förklarade mötet avslutat kl 12:49.

Moa Månsson
Mötesordförande

Klara Lööf
Mötessekreterare
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